
P r o t o k ó ł  Nr II/2010 
 
z odbytej sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 09 grudnia 2010 r. w Sali Urzędu Stanu 
Cywilnego Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach 1315 – 1455. 
 
Obecnych na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej (lista obecności w 
załączeniu do protokołu). 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach:  - Pani Gabriela Włoch 
        - Pan Jan Miemiec  
        - Pani Eryka Jonek   
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Włodzimierz Karlak 
        - Pan Jerzy Kubacki 
        - Pan Erwin Gallus  
        - Pan Waldemar Wilhelm 
        - Pan Zygmunt Tomala 
 
Porządek   o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2.  Zapoznanie z wynikami z przeprowadzonych wyborów do Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.   
      przez Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej. 
3.   Ślubowanie radnego. 
4.   ZłoŜenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza 
5.   Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
6.   Ustalenie porządku obrad. 
7.   Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr I/2010 z dnia 30.11.2010 r. 
8.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany uchwały budŜetowej na 2010 rok, 
b)   określenia szczegółowych zasad , sposobu i trybu umarzania ,odraczania i rozkładania na   
       raty naleŜności pienięŜnych  mających charakter cywilnoprawny oraz warunki   
      dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach , w których ulga stanowić będzie   
       pomoc publiczną . 
c)    uchwalenia Programu Współpracy Gminy Gorzów Śląski z Organizacjami Pozarządowymi    
       na lata 2011 - 2013. 
d)   warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków   
      Zespołu Interdyscyplinarnego w Gorzowie Śl. 
9.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
      międzysesyjnym. 
10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
11. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13.  Zakończenie obrad. 
 



Ad1. Otwarcia II sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych i zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum, przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Pani Sylwia Sachta Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej zapoznała z 
wynikami z przeprowadzonych wyborów do Rady Miejskiej. Następnie wręczyła Radnemu i 
Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze.  
 
Ad3. W myśl art.23 a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu Radni składają ślubowanie. 
Rotę ślubowania odczytał Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej 
następnie Radny powstał i wypowiedział słowo „ ślubuj ę Tak mi dopomóŜ Bóg” . 
Rota ślubowania załącznikiem do protokołu. 
 
Ad4. Zgodnie z art.29 a ustawy o samorządzie gminnym  objęcie obowiązków przez 
Burmistrza  następuje z chwilą złoŜenia wobec rady gminy ślubowania .  
Przewodniczący udzielił głosu Burmistrzowi . 
Burmistrz Artur Tomala  wypowiedział  przed Radą następujące słowa:  „Obejmuj ąc 
Urząd Burmistrza Gminy Gorzów Śl., uroczyście ślubuj ę, Ŝe dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i 
pomyślności mieszkańców miasta i gminy Gorzów Śl.” „Tak mi dopomó Ŝ Bóg” 
Rota ślubowania załącznikiem do protokołu. 
 
Ad 5. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad6. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał. 
Poinformował o wprowadzeniu zmiany w porządku uchwał poprzez wprowadzeniu 
dodatkowych projektów uchwał w sprawie: 
- wyraŜenia zgody na  nabycie do zasobu komunalnego Gminy Gorzów Śl. nieruchomości   
  połoŜonej w Zdziechowicach  
- zmiany uchwały Nr I/5/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 listopada 2010r. w    
  sprawie: powołania osobowego składu Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej     
  działania.  
-zmiany uchwały Nr I/ 3/ 2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 listopada 2010r. w  
  sprawie : powołania osobowego składu Stałej Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności   
  Gospodarczej oraz zakresu jej działania. 
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad jednogłośnie – 14 głosami „za” na obecnych 
na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad  jednogłośnie – 14 głosami „za” na obecnych na sesji 
14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad7. Protokół Nr I/2010 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30.11.2010 r. został 
przyjęty bez odczytywania jednogłośnie przez Radę Miejską – 14 głosami „za” na obecnych 
na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej (protokół do wglądu w biurze Rady 
Miejskiej).  
Nie wniesiono do protokołu uwag. 
 
Ad8a. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały 
budŜetowej na 2010 rok. 



W uchwale Nr XXXVI/282/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 16 grudnia 
2009 r. w sprawie uchwały budŜetowej  na 2010 rok wprowadza się następujące zmiany :  
W §  1-  Załącznik  nr 1  -  Dochody budŜetu gminy 
zwiększa  się dochody gminy o kwotę  340.935,00 zł 
W §  2-  Załącznik  nr 2  -  Wydatki budŜetu gminy 
zwiększa  się wydatki budŜetu gminy o kwotę   340.935,00 zł 
Po wprowadzonych zmianach budŜet gminy wynosi : 
1). Dochody                                                                                                       20.673.724,86 zł 
      w tym : 
      - dochody związane z realizacją zadań zleconych z zakresu   2.404.437,00 zł 
         administracji rządowej                                                                                 
2). Przychody                                                                                                      5.610.425,00 zł                                                                                     
3).  Wydatki                                                                                                      25.379.281,66 zł 
       w tym : 
      - wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu                          2.404.437,00 zł 
        administracji rządowej                                                                                                                                               
4). Rozchody                                                                                                          904.868,20 zł                                                                                        
  
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej Pan Henryk Mrozek 
odczytał pozytywną opinię. 
 
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr II/7/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09 grudnia 2010r. w sprawie: 
zmiany uchwały budŜetowej na 2010 rok została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie –  
14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad8b. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie : określenia 
szczegółowych zasad , sposobu i trybu umarzania ,odraczania i rozkładania na raty naleŜności 
pienięŜnych  mających charakter cywilnoprawny oraz warunki dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach , w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 
 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej Pan Henryk Mrozek 
odczytał pozytywną opinię.  
 
Do projektu uchwały i wniosku komisji nie wniesiono uwag.  
 
Uchwała Nr II/8/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09 grudnia 2010r. w sprawie 
określenia szczegółowych zasad , sposobu i trybu umarzania ,odraczania i rozkładania na raty 
naleŜności pienięŜnych  mających charakter cywilnoprawny oraz warunki dopuszczalności 
pomocy publicznej w przypadkach , w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną została 
podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie –  14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych 
na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad8c. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 
Programu Współpracy Gminy Gorzów Śląski z Organizacjami Pozarządowymi na lata 2011 - 
2013. 
 



 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej Pan Henryk Mrozek 
odczytał pozytywną opinię. 
 
Do projektu uchwały i wniosku komisji nie wniesiono uwag.  
 
Uchwała Nr II/9/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09 grudnia 2010r. w sprawie: 
uchwalenia Programu Współpracy Gminy Gorzów Śląski z Organizacjami Pozarządowymi    
na lata 2011 – 2013 została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie –14 głosami „za” na 
obecnych na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad8d. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: warunków 
funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Gorzowie Śl. 
 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej Pan Henryk Mrozek 
odczytał pozytywną opinię. 
 
Do przedstawionej uchwały nie wniesiono Ŝadnych uwag. 
 
Uchwała Nr II/10/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09 grudnia 2010r. w sprawie:  
warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego w Gorzowie Śl. została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie –14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad8e. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer przedstawił  projekt uchwały 
w sprawie wyraŜenia zgody na  nabycie do zasobu komunalnego Gminy Gorzów Śl. 
nieruchomości połoŜonej w Zdziechowicach 
 
Do przedstawionej uchwały nie wniesiono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej Pan Henryk Mrozek 
odczytał pozytywną opinię. 
 
Uchwała Nr II/11/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09 grudnia 2010r.  w sprawie: 
wyraŜenia zgody na  nabycie do zasobu komunalnego Gminy Gorzów Śl. nieruchomości   
połoŜonej w Zdziechowicach została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie –14 głosami 
„za” na obecnych na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad8f. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały 
w sprawie : zmiany uchwały Nr I/5/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 listopada 
2010r. w  sprawie: powołania osobowego składu Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz 
zakresu jej działania. I zapytał Pana Gerarda Blaszczok czy wyraŜa zgodę na dopisanie do 
składu osobowego w/w komisji. Radny Blaszczok Gerard wyraził zgodę  
 



 
Do przedstawionej uchwały nie wniesiono Ŝadnych uwag. 
 
Uchwała Nr II/12/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09 grudnia  2010 r. w sprawie: 
zmiany uchwały Nr I/5/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 listopada 2010r. w    
sprawie: powołania osobowego składu Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej  
działania. została podjęta przez Rade Miejską jednogłośnie – 13 głosami „za” na obecnych na 
sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad8g. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały 
w sprawie : zmiany uchwały Nr I/ 3/ 2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 listopada 
2010r. w sprawie : powołania osobowego składu Stałej Komisji ds. BudŜetu, Finansów i 
Działalności Gospodarczej oraz zakresu jej działania. 
I zapytał Pana Gerarda Blaszczok czy wyraŜa zgodę na dopisanie do składu osobowego w/w 
komisji. Radny Blaszczok Gerard wyraził zgodę  
 
Do przedstawionej uchwały nie wniesiono Ŝadnych uwag. 
 
Uchwała Nr II/13/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09 grudnia  2010 r. w sprawie: 
zmiany uchwały Nr I/ 3/ 2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 listopada 2010r. w  
sprawie : powołania osobowego składu Stałej Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności   
Gospodarczej oraz zakresu jej działania została podjęta przez Rade Miejską jednogłośnie – 13 
głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad9. Przewodniczący Pan Roman Neugebauer odczytał pismo Starosty Oleskiego w sprawie 
wygaśnięcia kadencji Rady Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Oleśnie. Do tej 
pory w skład tej Rady wchodził Pan Jerzy Mruczek, i wyraził chęć kandydowania na następna 
kadencję. Przewodniczący Kandydaturę Pana Jerzego Mruczka poddał pod głosowanie- 
jednogłośnie –14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych na 15-osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Ad10. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Przedstawił sprawozdanie z Caritas Diecezji Opolskiej. /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe nie ma ustalonego jeszcze kto będzie 
organizatorem DoŜynek Gminnych. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe jest grupa młodzieŜy którzy chcą się włączyć 
w organizację 770- lecia Gorzowa Śl. Musze takie spotkanie zaplanować z Przewodniczącymi 
Osiedli. 
Radny Dziedzic zapytał, czy jest moŜliwość dofinansowania imprez które są bardzo aktywne. 
Sekretarz Pan Roland Fabianek wyjaśnił, Ŝe nie ma moŜliwości dodatkowego finansowania , 
ale moŜna zrobić propozycje punktowa. 
 
Ad8.Wolne wnioski i zapytania: 
Radny Gnacy poinformował o budynku przy zamku w Kozłowicach który jest w złym stanie 
technicznym. 
Przewodniczący Rady p. Roman Neugebauer wyjaśnił, Ŝe jest to własność prywatna i nic nie 
moŜemy zrobić.  



Sołtys Karlak zapytał, czy jest ogłoszony przetarg na budynek w Zdziechowicach i czy jest 
brane zapewnienie mieszkania Państwu Gmur. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, Ŝe jak zostanie zakupiony zamek wtedy będzie 
ogłoszony przetarg, a operat szacunkowy jest juŜ zrobiony. JeŜeli chodzi o mieszkanie dla 
Państwa Gmur to były rozmowy z właścicielem innego budynku który miał naprawić 
centralne ogrzewanie i dach, do dnia dzisiejszego tego nie wykonał.  
 
Ad13. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając II sesję Rady Miejskiej.  
   
Protokółowała         Przewodniczył 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


